
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 27. 11. 2024 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
VV schvaluje 

 
118/24.  Zapisovatele zápisu Milana Klečku       - 13 hlasů pro. 
119/24. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: p. Albert Jíra, a p. Josef Noha   - 13 hlasů pro. 
120/24. Program dnešního jednání       - 13 hlasů pro. 
121/24.  Plán práce VV na rok 2025       - 13 hlasů pro. 
122/24. Složení inventarizační komise       - 13 hlasů pro.  
123/24. Návrh na vyznamenání        - 13 hlasů pro. 
124/24. Návrh na usnesení        - 13 hlasů pro. 

 
VV ukládá 

 
24/24.  Starostovi a náměstkům zajistit podporu ve výši 10 000 Kč pro vybrané SDH, které bylo negativně ovlivněno 

povodněmi. 
 

 

VV bere na vědomí 
 

 
225/24. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček.  
226/24. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o vyhodnocení společného zasedání, které proběhlo 22. 10. 2024 v Hotelu 

Rozvoj.  
227/24. Zhodnocení práce Výkonného výboru starostou OSH p. Jaroslavem Šimáčkem.  
228/24. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o konání a průběhu shromáždění starostů OSH v Přibyslavi.  
229/24. Informace vedoucích jednotlivých odborných rad. 
230/24. Seznámení s informacemi z NSA ohledně úhrady členského příspěvku – sportovec.  
231/24. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka ohledně XXIII. Okresního hasičského plesu – 8. 3. 2025 v KD Horažďovice. 
232/24. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka k plánovaným oslavám v roce 2025 a Oslavám sv. Floriána – 3. 5. 2025. 
233/24 Informace k novým členským průkazům. 
234/24. Diskusní příspěvky p. Josefa Nohy, p. Josefa Veitha, starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka, p. Václava Drhy, p. Františka 

Dleska, p. Alberta Jíry, pí. Jiřiny Janečkové, p. Václava Laška, pí. Marie Kořínkové.  
 
 
 
Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno    

- 13 přítomných členů VV bylo pro. 
Účast na zasedání - 13 přítomných, 6 členů VV se omluvilo 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 

……………………………..……….              ………….……………………... 
        Albert Jíra              Josef Noha 
 
 
Zapsal: Milan Klečka, náměstek starosty OSH     V Klatovech dne 27. 11. 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z Á P I S 

 
z 18. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného 

dne 27. 11. 2024 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 

Všechny přítomné přivítal starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a zahájil jednání. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček 

představil program jednání, a bylo o něm hlasováno. Zapisovatelem byl zvolen p. Milan Klečka a zároveň 

odhlasován, jako ověřovatelé byli odhlasováni: vedoucí odborné rady ochrany obyvatel p. Albert Jíra a náměstek 

starosty p. Josef Noha.  

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV, bylo vyhodnoceno, že veškeré 

úkoly byly splněny a nikdo neměl žádné další připomínky.  

Pan Zelenka a pan Klečka převzali ocenění k výročí narození 65 let.  

Bylo projednáno Společné zasedání, které se konalo 22. 10. 2024 v Hotelu Rozvoj. Tohoto zasedání se účastnilo i 

vícero pozvaných hostů. Proběhla špatná odezva od zástupců sborů a členů rad na účast při sezeních.  

Dalším bodem programu bylo projednání členských příspěvků – sportovec, které vyplývají z nařízení NSA. Tyto 

příspěvky jsou mimo členské příspěvky, a to ve výši 200 Kč za člena, který je označen jako sportovec. Jejich odvod 

bude probíhat začátkem roku 2025 za sportovce, kteří vykonávali sportovní činnost v roce 2024. Proto se do konce 

roku 2024 musí upřesnit počty sportovců v centrální evidenci. Dle projednání těchto informací na společném 

zasedání bylo řečeno, že do konce listopadu 2024 musí každý SDH odevzdat tiskopis na OSH Klatovy se jmenným 

seznamem sportovců. Starosta vznesl dotaz na pana Dleska, že údajně ví, kam peníze půjdou – pan Dlesk se bránil, 

že to vlastně neví, jen se doslechl nějakou informaci, že se budou vracet na okresy, případně na sbory a budou 

použity na sportovní činnost. Pan Lašek vznesl dotazy ohledně přihlašování dětí do soutěží, na které mu odpovídal 

p. Dlesk – tato konverzace se týkala především přestupů a nových členů. Také bylo uvedeno, že při hostování člena 

v jiném sboru platí členský příspěvek – sportovec mateřské SDH.  

Jelikož se v následujících měsících budou konat valné hromady sborů a okrsků, bude zapotřebí zástupců z řad 

výkonného výboru OSH, kteří se budou těchto hromad účastnit. Závisí to také na jednotlivých pozvánkách, které 

budou doručeny na OSH Klatovy.  

Pan starosta oznámil srdečné pozvání od SDH Dolejší Těšov na slavnostní odhalení 1. hasičského ručně malovaného 

betlému, které se bude konat 6. 12. 2024 od 16:00 v Nezámku Dolejší Těšov.  

Pan starosta uvedl, že se zúčastnil okrskové valné hromady okrsku Měčín, kde vysvětlil přetlumočil veškeré 

informace uvedené na společném zasedání, jelikož se starosta okrsku Měčín pravidelně nezúčastňuje společného 

zasedání.  

Plán práce VV OSH je na rok 2025 již vytvořen, nebyly k němu uvedeny žádné připomínky. Případné další změny 

konání VV budou řešeny operativně.  

Byla jmenována inventarizační komise, která provede inventarizaci majetku, pohledávek a závazků OSH KT a 

dohlédne na její správnost, a to 13. 12. 2024. Byli odsouhlaseni členové této komise, kterými jsou p. Šimáček, p. 

Veith, p. Bucifal, pí. Denková, p. Noha, pí. Janečková.  

Konání XXIII. Okresního hasičského plesu je naplánováno na 8. 3. 2025 v KD Horažďovice. Do plesové komise byli 

navrženi a odsouhlaseni p. Šimáček, p. Klečka, p. Drha, p. Lašek, pí. Janečková, p. Noha, p. Makovec. Příprava 

tomboly proběhne 7. 3. 2025 v KD Horažďovice.  

Pan Šimáček uvedl, že pokud bude SDH pořádat jakékoli oslavy, je zapotřebí, aby včasně informoval OSH o jejich 

datu konání – může být pozvánkou či jinou formou. Oslavy svatého Floriána se budou letos konat ve Strážově, a to 

3. 5. 2025 společně s oslavami 150. výročí založení SDH.  

Z krajského sdružení přišla prosba, zda by bylo možné přispět jakoukoli finanční částkou na SDH, které byly 

negativně ovlivněny povodněmi. Na VV OSH Klatovy bylo navrženo a schváleno, že uvolní finanční částku 10 000 Kč, 

kterou přispěje vybranému SDH.  



Pan Šimáček informoval o zasedání starostů, kde se projednávaly dodatky k novým stanovám.  

Pan Veith přidal příspěvek o proběhlém výkonném výboru KSH Plzeňského kraje.  

Do hodnocení se zapojil p. Lašek a informoval o hladkém průběhu uplynulých krajských soutěží.  

Dále bylo zmíněno zasedání krajských odborných rad, které proběhlo v Lužanech a účast členů VV KSH zde byla 

špatná. Zasedání zasloužilých hasičů se v příštím roce uskuteční v Karlovarském kraji, termíny budou upřesněny po 

domluvě.  

V průběhu roku bylo objednáno vybavení do soutěží, konkrétně nářadí a překážky, které by měly přijít do konce 

roku.  

Vedoucí odborné rady žen pí. Kořínková poděkovala za spolupráci při soutěžích okresní odborné radě represe.  

Vedoucí okresní odborné rady represe p. Noha také poděkoval za spolupráci. Také poděkoval za vyhodnocení PHL, 

které proběhlo v pořádku. Dále uvedl, že je potřeba začít na valných hromadách zajišťovat nové členy do oborných 

rad, kteří nahradí ty, co již nemohou nebo nemají zájem v radách setrvávat. Volby budou probíhat na podzim 2025 

a na jaře 2026. Je zapotřebí zvolit takové členy, kteří se budou pravidelně zúčastňovat setkání a věnovat se potřebné 

práci.  

Vedoucí aktivu zasloužilých hasičů p. Drha informoval o tom, že se stanovením termínu shromáždění zasloužilých 

hasičů se čeká až na leden 2025. Dále poděkoval za spolupráci a popřál všem šťastnou ruku při volbách.  

Pan Jíra z OOR ochrany obyvatel poděkoval za spolupráci s OORP.  

Paní Janečková představila nové změny v tištění členských průkazů. Od 1. 1. 2025 nelze tisknout papírové průkazy 

jako doposud, ale mohou se tisknout pouze plastové.  

Vedoucí okresní kontrolní revizní rady p. Lašek uvedl, že je velmi spokojen s členy v okresní kontrolní revizní radě, 

jelikož plně spolupracují a mají vše v pořádku.  

Pan Dlesk uvedl, že byl na jednotlivé sbory rozeslán metodický pokyn týkající se členského příspěvku – sportovec ve 

výši 200 Kč. Dále upozornil, že je možnost si v roce 2025 udělat kvalifikaci na trenéra, bližší informace jsou uvedeny 

na stránkách https://www.dh.cz/ . Je možnost se přihlásit a složit zkoušky, které jejichž termín bude v únoru.  

Pan Drha upozornil na špatný přístup některých členů v rámci jejich vstupu do jakékoli funkce na okresním sdružení 

– jedná se o dobrovolnost.  

Paní Kořínková uvedla pozvánku na součást masopustu – Staročeská svatba, která se bude konat 1. 3. 2025 v Plánici.  

Návrh na vyznamenání bez připomínek, jednohlasně odsouhlasen.  

 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
  ……………………………..….         ………….……………………... 

Albert Jíra               Josef Noha 
 
 
Zapsal: Milan Klečka, náměstek starosty OSH    V Klatovech dne 27. 11. 2024 
 

 

https://www.dh.cz/

